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GLADSAXE KOMMUNE 
Børne- og Kulturforvaltningen 
Vadgård Skole 

Skolebestyrelsen 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 
Onsdag den 25. november 2023 
 

 
kl. 17.15 – 20.00 
 
Mødelokalet på personalerummet 

 

 
 
Mødedeltagere: 
 

Formand: Karen Westergaard Nielsen – til stede 

Næstformand: Rune Engell Winther – til stede 

Forældrerep.: Kristine Ambæk Rafn – til stede 

Forældrerep: Marie Lund Bendtsen - afbud 

Forældrerep.: Pernille Vedersø Bussone – til stede 

Forældrerep: Mie Villadsen – til stede 

Forældrerep.: Jakob Søvndal - afbud 

Medarbejderrep. Marianne Månsson – til stede 

Medarbejderrep. Jesper Andersen – til stede 

Elevråd: Formand, Gabriel Bussone Hjortlund, 9– til stede.a 

Elevråd: Næstformand, Carl Vestergaard Jacobsen, 8.y – til stede 

Skoleleder: Ole Hovmand – til stede 

Souschef: Rita Irgens – til stede 

Gæster:  
Administrativ leder, Mette Justesen 
 
Faglig leder af modtagelsesklasseafdelingen, Jette Luna 
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Dagsorden Tid Referat 

 Mødeleder: Karen Westergaard  
Nielsen 
 

  

1.  Godkendelse af referatet fra seneste 
møde. 
 

 Godkendt 

2.  Fra eleverne. 
 

 Elevrådsmødet ønsker, at der kommer flere skraldespande op ved boldbanen. 
Bruserne i baderummene trænger til afkalkningen. 
 
Ledelsen vil undersøge disse forhold og på kommende bestyrelsesmøde vende tilbage med, hvad 
der er taget initiativ til. 
 

3.  Økonomi.  
V/ Administrativ leder,  
Mette Justesen. 
Mette redegør for skolens regnskab, 
samt for regnskabet for Vadgårddagen. 
 

 Skolens regnskab 2023: 
Administrativ leder Mette Justesen gennemgik skolens regnskab. Det forventede årsresultat er på 
nuværende tidspunkt et merforbrug på 458.000 kr. Det er en markant forbedring i forhold budget-
tet som estimerede merforbruget til 942.000 kr. 
 
Regnskab Vadgårddag 2023: 
Overskuddet på Vadgård 33.937 kr. Dette overskud kommer elevernes trivsel til gavn i løbet af sko-
leåret. 
 

4.  M-afdelingen  
V/ Faglig leder, Jette Luna. 
Jette vil gøre status på rammerne for 
driften og undervisningen i M-afdelin-
gen. 
 

 Faglig leder Jette Luna orienterede om m-afdelingen.  
 
Der er faguddannede lærere i M-afdelingen. Det er muligt for eleverne at være op til to år i m-klas-
sen. 
 
P.t. er der 113 elever i alderen 6-14 år. De er opdelt i 5 klasser, der er fordelt på skolen i de alders-
svarende afdelinger.   
Elevernes udsluses til alle kommunens folkeskoler alt efter deres skoledistrikt. 
 
Pt. Er der 34 ukrainske børn i m-afdelingen. 
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Der er en generel vækst i antallet af ny-indskrevne elever siden 2016. I 2023 er der på nuværende 
tidspunkt ny-indskrevet 90 elever. 
Der kommer mange nyankomne familier til Gladsaxe kommune, hvor forældrene skal i job hos 
kommunens store internationale virksomheder og i sundhedsvæsenet.  
 
Eleverne i M-afdelingen er således børn fra ressourcestærke familier, som er i arbejde. 
 
Hovedparten af eleverne på nuværende tidspunkt er fra Ukraine, Iran og Indien. Derudover har vi 
elever fra 18 andre lande. 
 
Vores modtageklasser er derfor i høj grad internationale klasser. 
 

5.  Tilgang og afgang af elever i skoleåret 
2022/23 
Ole og Rita vil fremlægge data for elever 
som gennem sidste skoleår er blevet 
hhv. indskrevet og udskrevet fra skolen 

 Gennemgang af skolens elevtal (M-afdelingens elever er ikke medregnet)  i skoleåret 2022/23.  
Der er stort set balance mellem tilkommende og afgående elever på skolen.  
Der blev udskrevet 44 elever og indskrevet 46 elever. Derudover er der 9 elever, primært elever 
med afsæt i M-klasserne, der er udrejst. 
 
 

6.  Tilbagemeldinger fra forældremøderne.  Der var tydelig utilfredshed med den nuværende madordning.  
 

7.  Evaluering af Vadgårddagen  Det var godt med salg af kolde drikkevarer fra kantinen. Det var en god placering. 
Der skal være opmærksomhed på pantstationer rundt omkring på skolen. 
Godt med pavilloner og bord/bænk opstilling. 
 
 

8.     

9.  Meddelelser fra: 
- Ledelsen 
- Formanden 
- Medarbejderrepræsentanterne 
 

 Ledelsen: 
Skolen opretter ”Tilbuddet”, som er en minigruppeordning for at favne inklusionsopgaven bedre. 
Der ansættes en pædagog og en lærer til at varetage undervisningen i Tilbuddet. 
Der kommer et særligt tilskud til dette fra kommunen for at det kan lade sig gøre.  Så snart Tilbud-
det er kommet i gang, vil skoleledelsen udsende information til skolens forældre om rammerne og 
de pædagogiske principper for Tilbuddet. 
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Det ser ud til at byggeplanerne og tidsfristen for byggeriet af den nye skoleklub holder. Borgmeste-
ren kommer den 29/2-2024 til indvielse af skoleklubben. 
 
Morgenmadsordningen er i gang. Det er fra kl. 7:30. Det foregår på Torvet. 
 
Trappen til cykelkælderen bliver renoveret og forventes færdigt 6/11-2023 
 
Skolens håndværk- og designlokaler bliver renoveret i starten af det nye år. Kommunen har givet 
skolen en særbevilling til denne renovering. 
 
Formand/næstformand:  
Status på multibane. Bestyrelsen har fået afslag af kommunen om at skolen må søge om anlæg-
gelse af en multibane, finansieret af sponsorpenge fra lokale virksomheder. Bestyrelsen har klaget 
over denne afgørelse. Sagen undersøges nærmere af borgmesteren. Vi forventer, at få svar på kla-
gen på bestyrelsesmødet i december. 
 
Bestyrelsen afholder det årlige møde med BUU den 10. januar 204 fra kl. 16:30 – 18:00.  
 
Medarbejderrepræsentanter: 
i.a.b. 
 

10.  Evt. 
 

 Intet. 

11.  Kommende dagsordener  
 

 Tolkning på forældremøder 
Status og evaluering af ny madordning. 
Tilbagemelding på elevrådets ønske om skraldespande 
”Tilbuddet” 
Mødet med BUU 
Status på multibanen 
 

12.  Personale/elever/forældre 
 

 Intet. 

 
 



 5 
 

 


